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Skolebestyrelsesmøde   

Den  2. December 2024 19.00 – 21.00 

 

Fraværende: 
Susanne og 
Mette 

Ordstyrer + forplejning:  Aske Referat: AO 

Dagsorden 

Pkt. 1 
kl.19.00 

Godkendelse af aftenens dagsorden / b 

Pkt. 2 
kl.19.05 Meddelelser fra 

Skoleledelse (KS + AO) 

Kristian er ved at være faldet godt til på skolen. Der har været flere dage i 
onboarding planen, hvor Kristian har været væk fra skolen. Kristian ville 
have foretrukket at være på skolen. 

Anette og Kristian har været på ledelsesseminar omkring ”Fælles fagligt 
ståsted”.  

Deltagelse i projekt ”Faglig trivsel”. 

Pædagogisk dag i slutningen af januar med Rikke Yde. 

Kapacitetsudvidelse – diverse udvalg og i morgen styregruppemøde. 

Medarbejdere 

Skole-hjemsamtaler i november og starten af december.  

Overvejelser om ændring af dag for indskolingens julefest.  

Forældre  

Der spørges til ledelsens synlighed både i skriftlig kommunikation samt i 
hverdagen. 

Der spørges til skole-hjemsamtaler, og om hvorvidt samtalerne skal tage 
udgangspunkt i test. Det aftales at kigge på princippet for skole-
hjemsamarbejdet, når processen med at kigge på alle principper pågår. 
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Pkt. 3 
kl.19.20 Opsummering af skolebestyrelseskursus: "Skolebestyrelsen - hvem, 

hvad, hvor" 

Skolebestyrelseskursus Skole Forældre 

Forklaring af bestyrelsens og medarbejdernes roller. 

Aske og Anette har deltaget i skolebestyrelseskursus og Aske refererede fra 
kurset.  

Flere elever går i skole i deres lokalområde  

Skolevæsenets Grundfortælling 
Pixie af Skolevæsenets Grundfortælling 

Pkt. 4 
kl.19.40 Opsummering af Stort Dialogforum 

Stort dialogforum 2024 

Stefan Hermann præsenterede om ansvar og fællesskab.  
Der præsenteres 10 minutter fra foredraget. 

Akse og Kristian har deltaget i Stort Dialogforum. Hensigten med 
dialogfora er dialog mellem forældre og politikere. 

Til mødet blevet præsenteret budgetter og besparelser blev fjernet.  

Aske fremlægger drøftelser til møde mellem skolebestyrelsesformænd. Det 
foreslås og aftales, at Gødvadskolens Skolebestyrelse bliver medsendere på 
høringssvar samt dokumenter, der fremsendes fra skolebestyrelser. 
Bestyrelsen ønsker ikke at være afsendere sammen med politikere. 

Vi ser video om Silkeborg Kommunes grundfortælling for skolevæsenet.  

Vi hører en del af Stefan Hermanns oplæg. Oplægget skal danne baggrund 
for senere drøftelser. Fx hvad fællesskaber er.    

Pkt. 4 
kl.20.00 
 

Principper 

Gødvadskolens principper 

Status, overblik, tankerne bag principperne uddybes. 

Der tages udgangspunkt i skolens nuværende principper og vi samler op 
på hvilke vi vil være i proces med. 

Akse viser en oversigt med de principper skolen er forpligtiget til at have. 

https://skolestyrelse.silkeborg.dk/p/Subsites/Skolestyrelse/Dialogforum/Skolebestyrelseskursus/240930_Skolebestyrelseskursus_Skole-Foraeldre_GB.pdf
https://www.provector.dk/video/?g=07d659d79a834be78b76113b957b9b17&cid=70&pl=0&ver=2
https://www.provector.dk/video/?g=1e2d64cd107d4093b4e86aca3a50b692&cid=70&pl=0&ver=2
https://skoleudvikling.silkeborg.dk/p/Subsites/Skoleudvikling/Grundfortaelling/Pixiudgave_Skolevaesenets_Grundfortaelling.pdf
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/dialogforum-skole/moeder/2024
https://goedvadskolen.aula.dk/principper
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Punktet udskydes til næste møde.   

Pkt. 4 
kl.20.10 
AMS 

Indskolingsforedrag for forældre  

Foredrag om digitalisering for forældre til børn i 0.-3. klasse. Hvis vi 
takker ja, kan vi med fordel revurdere digitaliserings-/mobilpolitik og 
udsendes opdatering efter foredraget er afholdt. 

Er der interesse for, at der nedsættes arbejdsgrupper, der arbejder løbende 
med bestemte områder? Fx foredrag for forældre, bygningsvedligehold 
samt kapacitetsudvidelse. Aske og Thomas vil gerne give input til 
bygningsvedligehold og kapacitetsudvidelse.  

Mail vedr. foredrag om digitalisering gemmes til en anden gang.  

Pkt. 4 
kl.20.20 Gødvad og Dybkær samarbejde 

Dialog med Dybkærskolen om bedre overgang til klub for 
Gødvadskolens elever. 

D. 9.12 skal Mette og Aske deltage i dialog med Dybkærskolen vedr. 
Klubben. Der vil være rundvisning i klubben og drøftelser af, hvordan 
medarbejderne arbejder i Klubben. 

Aske viser sine noter forud for mødet.  

Pkt. 4 
kl.20.35 Høringssvar udfald 

Besparelse er fjernet.  

Pkt. 4 
kl.20.45 Eriksborgklasser 

Første Eriksborgklasse oprettes i 2024. Skoleleder og bestyrelse stiller 
spørgsmålstegn ved denne løsning. 

Det er skoleledelsen og skolebestyrelsen, der laver principper for 
klassedannelsen og dermed er det ikke et udvalg eller en 
kommunalbestyrelse.  

Skolen vil få økonomi til det antal af børn, som indskrives.  

Drøftelser af klassedannelse i det kommende skoleår og en mere fleksibel 
tilgang til ændringer af klasser undervejs i børnenes skolegang.  
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Det besluttes, at der i det kommende skoleår dannes klasser på baggrund af 
børnene og ikke deres bopæl. Det betyder, at der kan være både børn fra 
Eriksborg- og Gødvadskoledistrikt i alle klasser. Der dannes ikke ”rene” 
klasser med enten Eriksborg- eller Gødvadbørn. 

Pkt. 4 
kl.20.55 Eventuelt 

- Mail fra Line Barner Dalgaard 
- SB-netværksmøde 

Line har fremsendt idéer til, hvilke principper Skolebestyrelsen kan 
arbejde med.  

SB-netværksmøde afholdes ca. 2 gange årligt. Der ønskes større opbakning 
til møderne. 

Der efterspørges en opdateret liste med datoer for SB-møder. 

Næste møde er d. 14.1.25 kl. 18-20. 

Pkt. 4 
kl.20.55 Godkendelse af referat 

 


